



LAMBETH နှိုးဆော်မှု တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်း

1 ဝ နိဒါန်း

1.1 တပည့်တော်ဟူသည်မှာ ကိုယ်၊ စိတ် နှင့် နှလုံး သုံးပါးဖြင့် နည်းခံသင်ယူသူ ဖြစ်ပါသည်။ ဆက်လက် ဖော်ပြမည့် နှိုးဆော်မှုတွင် Lambeth Conference ၌ စုရုံးစည်းဝေးလျက်ရှိကြသော ဘုန်းတော်ကြီးများ အနေဖြင့် အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီး၊ သက်ငယ်၊ သက်ကြွယ် အင်္ဂလိကန် ယုံကြည်သူအားလုံးကို အသက်တာ နေထိုင်မှု၏ ကိစ္စအဝဝတွင် ခရစ်တော်သွန်သင်သည့် လွတ်မြောက်ခြင်းလမ်းကို လိုက်လျှောက်ရန်အ လိုငှာ နည်းခံသင်ယူသူများအဖြစ် ခံယူရန် တောင်းဆိုမှုပြုပါသည်။ ရှင်ပေတရု ဩဝါဒစာ ပထမစောင်တွင် ဘုရားသခင်၏လူအားလုံးသည် ဆုံးမပုံပြင်ခြင်းအတိုင်း လိုက်လျှောက်ပြီး အသက်တာကိစ္စအဝဝ၌ တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းကို ကျင့်ဆောင်ရန် နှိုးဆော်ထားသောကြောင့် ဘုန်း တော်ကြီးများက ဤနှိုးဆော်မှုကို ထုတ်ပြန်ရခြင်းဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်၍၊ သင်တို့စိတ်နှလုံးကို ခါးပန်းစည်း၍ သမ္မာသတိရှိကြလော့။ ယေရှုခရစ်ပေါ်ထွန်းတော် မူသောအခါ၊ သင်တို့ဆီသို့ရောက်လတံ့သော ဆုကျေးဇူးကို အဆုံးတိုင်အောင် မြော်လင့်ကြလော့။ အထက်က သင်တို့သည် မှောင်မှိုက်ထဲမှာကျင့်သော တပ်မက်ခြင်းတရားကို ယခုမ လိုက်မကျင့်ဘဲ၊ နားထောင်တတ်သော သူငယ်ကဲ့သို့ ဖြစ်၍၊ သင်တို့ကိုခေါ်တော်မူသောသူသည် သန့်ရှင်းတော်မူသည်နည်းတူ၊ ကျင့်ကြံပြုမူ သမှုတို့၌ သန့်ရှင်းခြင်း ရှိကြလော့။ အကြောင်းမူကား၊ ငါသည်သန့်ရှင်းတော်မူသောကြောင့်၊ သင်တို့သည်လည်း သန့်ရှင်းခြင်းရှိကြလော့ ဟု ကျမ်းစာလာသတည်း။ (၁ပေ ၁. ၁၃-၁၆)

1.2 ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် လူမှုအဖွဲ့အစည်းထဲမှ မြစ်ဖျားခံလာသော ဖိအားများကို ခံစားရမည်ဖြစ်သောကြောင့် ဤနှိုးဆော်မှုသည် လိုက်လျှောက် ရန်ခက်ခဲပါသည်။ သို့ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ ကူညီစောင့်မမှု အပေါ် အားထားနိုင်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့ပင် အားထားသင့်ကြောင်း သြဝါဒစာတွင်ဖော်ပြထားပါသည်။

ဘုရားသခင်သည် အရာရာ၌ ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ဘုန်းတော်ထင်ရှားစေမည်အကြောင်း၊ ဟောပြောသောသူသည်ဘုရားသခင်၏ ဗျာဒိတ် တော်နှင့်အညီ ဟောပြောစေ။ အခြားသောအမှုကို ဆောင်ရွက်သောသူသည်၊ ဘုရားသခင်ပေးသနားတော်မူသော အစွမ်းသတ္တိအတိုင်း ဆောင်ရွက်စေ။ ထိုဘုရားသခင် သည် ကမ္ဘာအဆက်ဆက်ဘုန်းအသရေ အစွမ်းသတ္တိရှိတော်မူစေသတည်း။ အမာခံ' (၁ပေ ၄. ၄-၁၁)

ထို့ကြောင့် ဤနှိုးဆော်မှုသည် အင်္ဂလိကန် ယုံကြည်သူများ အားလုံးအနေဖြင့် ကိုယ်ပိုင်အသက်တာ၏ ကိစ္စအဝဝတွင် ခရစ်တော်သွန်သင် ခဲ့သည့်အတိုင်း 'ဘုရားသခင်ပေးသနားတော်မူသော အစွမ်းသတ္တိဖြင့်' သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော် ပေးသနားတော်မူသော အစွမ်းသတ္တိဖြင့်၊ အလိုတော်အတိုင်း နာခံလိုက်လျှောက်ရန် နည်းခံသင်ယူရန်နှင့် ပြန်လည်နည်းခံသင်ယူရန် နှိုးဆော်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

2 ၂ ကြေညာချက်

2.1 ယေရှုသည် သူ၏အပည့်တော်တို့ကို "သင်တို့သွား၍ လူမျိုးတကာတို့ကို ငါတပည့်ဖြစ်စေရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်အကြောင်း သွန်သင်ခဲ့ ပါသည်။" ကမ္ဘာတဝန်းရှိ အင်္ဂလိကန် ယုံကြည်သူများသည် ဤအမှုတော်မြတ်ကို ရာဇဝင်တလျှောက် စိတ်အားထက်သန်စွာဖြင့် စွဲစွဲမြဲမြဲ ထမ်းရွက်ခဲ့ကြောင်းကို ယနေ့ခေတ်ကာလ၌ရှိသော အင်္ဂလိကန်သဟာယ၏ အရွယ်အစားနှင့် ပါဝင်လွှမ်းခြုံမှုက ဖော်ပြနေသည်။

2.2 ခရစ်ယာန်တို့၏ သန့်ရှင်းစွာမြဲမှုသည် 'တစ်မိုင်ခန့်ကျယ်ပြန့်သော်လည်း တစ်လက်မခန့်သာ နက်ရှိုင်းကြောင်း' အချို့က မှတ်ချက်ပြုခဲ့ကြ သည်။ ဥပမာ ဖော်ပြရသော နေရာဒေသ အများအပြား၌လည်း ခရစ်ယာန်တို့၏ သန့်ရှင်းစွာမြဲမှုသည် အမည်ခံသာရှိကြောင်း ရှုမြင်ထား ကြသည်။ ဤအဖြစ်များကို ပြင်ဆင်ကုစားရန်အတွက် ၂၀၁၆ ခုနှစ်၌ လူစာကာတွင် ကျင်းပခဲ့သည့် အင်္ဂလိကန် အတိုင်ပင်ခံကောင်စီတွင် ရည်ရွယ်ချက်ရှိသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းနှင့် တပည့်တော်အဖြစ်သွတ်သွင်းခြင်း (သခင်ယေရှုကဲ့သို့ရှင်သန်သောအသက်တာ) လုပ်ငန်း ကာလကို စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

စံဂေလိတရားနှင့် တပည့်တော်များ ပွားများစေရန် ဓမ္မပညာဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်ကို ထောက်ချင့်လျက် (ကျွန်ုပ်တို့သည်) အင်္ဂလိကန် သဟာယ၏ သာသနာပြုည်နယ်၊ သာသနာနယ်နှင့် သာသနာနယ်ခွဲ တစ်ချင်းစီတိုင်းအနေဖြင့် ရည်ရွယ်ချက်ရှိသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်း အတွက် ရှင်းလင်းပြတ်သားစွာ အလေးထားဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ယေရှုခရစ်တော်၏ နောက်လိုက်တပည့် အသစ်များ ပွားများစေရန်အတွက် အသင်းတော်တစ်ခုလုံးထိထိရောက်ရောက် ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် အရင်းအမြစ်များ စီစဉ်ပေးအပ်၍ လေ့ကျင့်ပုံပြင်ပေးရန် လိုအပ် ကြောင်း အသိအမှတ်ပြုပါသည်။ (ACC-16 ဆုံးဖြတ်ချက်အမှတ် ၁၆:၀၁) ။

2.3 ၂၀၁၉ ခုနှစ်၌ ဟောင်ကောင်မြို့၌ ကျင်းပခဲ့သော ACC-17 တွင် ဤအချက်ကို ထပ်လောင်းအတည်ပြု ခဲ့ပါသည်။ ၂၀၂၆ ခုနှစ်၌ ကျင်းပ မည့် ACC-19 မတိုင်မီအထိ ဤလုပ်ငန်းကာလကို ဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ယခုအချိန်တွင် အင်္ဂလိကန်သဟာယ၏ သာသနာပြုနယ် ပေါင်း ၄၂ ခုအနက် အများအပြားနှင့် သာသနာနယ် ၁၀၀ ကျော်တို့သည် ရည်ရွယ်ချက်ရှိသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းကို အဓိကဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ရမည့် အချက်အဖြစ်တရားဝင် လက်ခံကျင့်သုံးပြီး ဖြစ်ကာ/သို့မဟုတ် ဤကိစ္စရပ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများနှင့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပြီး ဖြစ်သည်။ အဖွဲ့ငယ်များကို အသုံးပြုခြင်းသည် အချက်အချာဖြစ်သည်။ အင်္ဂလိကန်သဟာယ သည် ဤလုပ်ငန်းကာလနှင့် သခင်ယေရှုကဲ့သို့ ရှင်သန်သောအသက်တာကို အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ရင်းမြစ်အမြောက်အများကို စီစဉ် ထားရှိပါသည် (www.anglicancommunion.org/mission/intentional-discipleship.aspx)။



2.4 ကမ္ဘာတဝန်းရှိ အခြားသော အသင်းတော် အများအပြားကလည်း တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းကို ပိုမိုခိုင်မာနက်ရှိုင်းစေရန် လိုအပ်ချက်အပေါ် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အင်္ဂလိကန်ကန် ယုံကြည်သူများ ပါဝင်အားဖြည့်ခဲ့သည်။ ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ ခရစ်ယာန် အသင်းတော် ကောင်စီ၊ ၂၀၀၈ ခုနှစ် တပည့်တော် ဖြစ်ခြင်းအတွက် အာရှရှာနိုးဆော်ချက် တွင် 'များစွာသောသူတို့သည် မျှော်လင့်ချက်မဲ့ခြင်း၊ ငြင်းပယ်ခံရခြင်း၊ အထီးကျန်ခြင်း၊ နှင့် တန်ဖိုးမဲ့ခြင်းတို့ကို ကြုံတွေ့ခံစားနေရသည့် ကမ္ဘာလောက၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်နှင့် ဆက်သွယ်မှုရှိသည့် အသက်တာနေထိုင်မှုပုံစံဖြစ်သော ဗဟိုဇီမင်္ဂလာအားဖြင့် အသွင်ပြောင်းလဲသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းအတိုင်း လိုက်လျှောက်ရန် နှိုးဆော်ခံရသည်' ဟုကြေညာထားပြီး ဤကြေညာချက်သည် အခိုင်အမာ သိသာစေသော ဖော်ပြချက်ဖြစ်ပါသည်။^၁ ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီးဖရန်စစစ်ကလည်း ဘုရားသခင်၏လူအားလုံးအနေဖြင့် သာသနာပြုသော တပည့်တော်များ ဖြစ်လာရန် နှိုးဆော်ထားပြီး ဤနှိုးဆော်ချက်ကို ၎င်း၏အမှုတော် မြတ်တွင် အခရာထားပါသည်။^၂

2.5 အင်္ဂလိကန် ယုံကြည်သူများအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်ရွယ်ချက်ရှိသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်း လုပ်ငန်း ကာလကို စတင်ဆောင်ရွက်ရာ၌ မစ်ရှင်ခံယူချက် ငါးချက်သည် ခရစ်တော်သွန်သင်ခဲ့သည့် လမ်းအတိုင်း လိုက်လျှောက်ရန် နည်းခံသင်ယူခြင်းအတွက် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုရှိပြီး တစ်ပြေးညီ ညီညွတ်စေသော လမ်းညွှန်ချက်များကို ပေးစွမ်းနိုင်ကြောင်း တွေ့ရှိခဲ့ရပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဆက်လက်ဖော်ပြမည့် ကြော်ညာချက်တွင် အင်္ဂလိကန် ယုံကြည်သူများအနေဖြင့် ဤမစ်ရှင်ခံယူချက်များကို လိုက်နာကျင့်သုံးချက် သခင်ယေရှုကဲ့သို့ ရှင်သန်သော အသက်တာကို ပို၍ ပို၍ နေထိုင်လိုက်လျှောက်ရန် ဖိတ်မန္တကပြုပါသည်။

3 ကတိသစ္စာပြုခြင်း

ဤရည်ရွယ်ချက်ရှိသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်း လုပ်ငန်းကာလအတွင် Lambeth Conference ၌ စုရုံးစည်းဝေးကြသည့် ဘုန်းတော်ကြီးများဖြစ်သော ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာနေထိုင်မှု ကိစ္စအဝဝတွင် သခင်ယေရှုသွန်သင်သည့်ချစ်ခြင်း၊ လွတ်မြောက်ရာနှင့် အသက်ပေးခြင်းလမ်းအတိုင်း ဆုတောင်းခြင်း၊ တရားဟောခြင်းနှင့် ဝေငှခြင်းတို့ကို၊ ဘုရားသခင်ပေးသနားတော်မူသော အစွမ်းသတ္တိဖြင့်၊ ခရစ်တော်နောက်လိုက်ခြင်းသည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် အသစ်ဖြစ်စေ၍ လိုက်လျှောက်နေထိုင်ရန် အလို့ငှာ နည်းခံသင်ယူရန်နှင့် ထပ်ကျော့နည်းခံသင်ယူရန် သန္နိဋ္ဌာန်ပြု၍ သာသနာနယ်အတွင်းရှိ လူအားလုံးကိုလည်း ဤအတိုင်းပြုလုပ်စေပါမည်။

4 သတ်သတ်မှတ်မှတ် တောင်းဆိုမှုများ (နှိုးဆော်မှုများ)

4.1 ဤရည်ရွယ်ချက်ရှိသော တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်း လုပ်ငန်းကာလအတွင် အင်္ဂလိကန်အားလုံးတို့ကို အခြားသူများအား နောက်လိုက်ဖြစ်စေဖို့ ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာနေထိုင်မှု ကိစ္စအဝဝတွင် သခင်ယေရှုသွန်သင်သည့်ချစ်ခြင်း၊ လွတ်မြောက်ရာနှင့် အသက်ပေးခြင်းလမ်းအတိုင်း ဆုတောင်းခြင်း၊ တရားဟောခြင်းနှင့် ဝေငှခြင်းတို့ကို၊ ဘုရားသခင်ပေးသနားတော်မူသော အစွမ်းသတ္တိဖြင့်၊ ခရစ်တော်နောက်လိုက်ခြင်းသည် သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် အသစ်ဖြစ်စေ၍ လိုက်လျှောက်နေထိုင်ရန် အလို့ငှာ နည်းခံသင်ယူရန်နှင့် ထပ်ကျော့နည်းခံသင်ယူရန် နှိုးဆော်ပါသည်။ ဤအတွက် အသက်တာပတ်လုံး သင်ယူဖို့ရန် လိုအပ်၍၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အဓိကလုပ်ငန်းကို သတိပြုရပါမည်။ အထူးသဖြင့် အင်္ဂလိကန် ယုံကြည်သူများကို စေညွှန်လမ်းပြသော မစ်ရှင်ခံယူချက် ငါးချက်ကို၊ အင်္ဂလိကန်သဟာယ အသက်တာ ပဋိညာဉ်အတိုင်း၊ နေ့စဉ် ကျင့်သုံးမှု အစဉ်အလာဖြစ်စေ၍၊ စေ့စပ်စွာ စဉ်းစားသုံးသပ် လျက် ရေခဲမြေခဲနှင့်အညီ လိုက်လျှောက်ထွေစေရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပါသည်။

- ဝေငှဟောပြောရန်- နိုင်ငံတော်၏ သတင်းကောင်းအကြောင်းကို ဝေငှ ကြေညာရန်၊
- သင်ကြားပွဲပြင်ရန်- ယုံကြည်သူများကို သင်ကြားပွဲပြင်ရန်၊ ဗဟိုဇီမင်္ဂလာပေးရန်နှင့် စောင့်ရှောက်ကာကွယ်ရန်၊
- ကြင်နာစောင့်ရှောက်ရန်- ကုသခြင်း အမှုတော်မြတ် အပါအဝင် လူသားတို့၏ လိုအပ်ချက်များကို မေတ္တာဖြင့်ပြုသော အစေခံမှုအားဖြင့် တုံ့ပြန်ရန်၊
- အသွင်ပြောင်းလဲရန်- လူမှုအဖွဲ့အစည်းတွင်းရှိ တရားမမှုတသော ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်မှု များကို အသွင်ပြောင်းလဲရေး၊ အကြမ်းဖက်မှု အသွင်သဏ္ဍာန်ပေါင်းစုံကို တိုက်ဖျက်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် ပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးအတွက် ရည်မှန်းကြိုးပမ်းဖော်ဆောင်ရန်၊
- တန်ဖိုးထားရန်- ဘုရားသခင်ဖန်ဆင်းသော အရာခပ်သိမ်း၏ ဂုဏ်သိက္ခာကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် ကမ္ဘာလောက၏ သက်တမ်းကို ရှည်ကြာတည်တံ့ကာ ပြန်လည်တိုးပွားစေရေး အတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရန်၊

4.2 ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် အတူတကွ ဝတ်ပြုရန် စုရုံးစည်းဝေးခြင်းနှင့် ဝတ်ပြုကိစ္စကွယ်ခြင်းများကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိစွာဖြင့် နည်းခံသင်ယူနိုင်သည့် နေရာများဖြစ်စေရန်၊ ခရစ်တော်သွန်သင်သည့် လွတ်မြောက်ရာလမ်းဖြစ်ပြီး အသက်တာကိစ္စအဝဝ၌ တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ စိတ်နှလုံးသားများနှင့် ဝိညာဉ်တို့ကို အသွင်ပြောင်းလဲနိုင်ပြီး ခရစ်တော်၏ အသက်တာနှင့်အသက်ရှင်နိုင်ရန်၊ အထူးသဖြင့် ဗဟိုဇီမင်္ဂလာ ပွဲ မင်္ဂလာ၏ ဗဟိုဇီမင်္ဂလာကို အဓိကထား၍၊ အသစ်သော ဗဟိုဇီမင်္ဂလာများသည် အဖွဲ့၏ အားပေးထောက်မပူမှုကို ခရစ်တော်၌ အသစ်ဖြစ်သော ဘဝတွင် ရရှိစေရန် အလို့ငှာ စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးရန် ဦးဆောင်သူများ၊ အသင်းသားနှင့် သိက္ခာတော်ရဆရာတော်များအားလုံးကို တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပါသည်။

4.3 သာသနာနယ်များကိုလည်း ယုံကြည်သူများကို အဖွဲ့ငယ်များကို ဖွဲ့စည်းစေခြင်းနှင့် ချဲ့ထွင်ခြင်းတို့ကို ကူညီ၍ တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းကို ပံ့ပိုးစေကာ၊ နေ့စဉ်အသက်တာတွင် တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းအတွင်းသို့ အခြားသော 'တံခါးဝ'ကို ပေးကမ်းထောက်ပံ့ခြင်းဖြင့်၊ အွန်လိုင်းဖြင့်လည်းကောင်း လူကိုယ်တိုင်သော် လည်းကောင်း၊ သူတို့၏ ရေခဲမြေခဲ၊ အလုပ်ခွင်၊ ကျောင်းနှင့် လူ့ဘောင်အသိုင်းအဝိုင်းတို့ပါဝင်ကာ လိုက်လျှောက်ထွေစွာ ရှိစေဖို့ နှိုးဆော်ပါသည်။ ကလေးသူငယ် တို့၏ ယုံကြည်ခြင်း ရင့်သန်လာစေဖို့ရန် ရင်းမြစ်များစွာလည်း လိုအပ်ပါသည်။

4.4 အသင်းတော်များကို အစဉ်အလာဖြစ်စေ၍ လူငယ်လူရွယ်များနှင့် နက်ရှိုင်းသောဆက်ဆံရေးကို ကျောင်းများ၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် လူ့ဘောင်အတွင်း၊ ရရှိစေလျှက် သူတို့ထက် တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းတွင် ရင့်သန်သော သူများ၊ အမျိုးသမီးများ၊ အပယ်ခံများနှင့် ဆင်းရဲသူများဆီမှာ



သင်ကြားခံယူကာ၊ ဤသင်ယူခြင်းနှင့် အသက်တာပြောင်းလဲခြင်းသည် အသင်းတော်တစ်ခုလုံးနှင့် လူအားလုံးတွင် နေရာယူလျက် ခရစ်တော် ပေးသော လက်ဆောင်မွန်ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိကာ သစ္စာရှိသောနောက်လိုက် ဖြစ်စေပါမည့်အကြောင်း နှိုးဆော်ပါသည်။

4.5 သိက္ခာတော်ရနှင့် လူသာမန် အမှုတော်ဆောင်များအားလုံးသည် ၎င်းတို့အစေခံသည့် လူများအား တရားဟောကြားခြင်းမျှသာမဟုတ်ဘဲ ဤ အရာတို့ကို နည်းခံသင်ယူနိုင်ရန်အတွက် လမ်းပြပုံပြင် နိုင်စေရန်အလို့ငှာ တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းအကြောင်း ဤနည်းခံသင်ယူမှုကို မိမိတို့၏ အစီအစဉ်များတွင် အဓိကထား၍ ထည့်သွင်းသင်ကြားရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျမ်းစာကျောင်းများ၊ ဓမ္မပညာကောလိပ်များနှင့် သင်ကြားရေး အစီအစဉ်များကို တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပါသည်။

4.6 ဧဝံဂေလိနှင့်တပည့်တော်ဖြစ်ခြင်းဆိုင်ရာ ကော်မရှင်၏ ပံ့ပိုးကူညီမှုဖြင့် ဤနယ်ပယ်များ အတွက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများကို အားပေး ရန်နှင့် ထောက်ပံ့ကူညီကာ၊ ဤသဟာယတစ်ဝန်းလုံးတွင် ရည်ရွယ်ချက်ရှိစွာ တပည့်တော်ဖြစ်ရေး၏ လုပ်ငန်းကာလကို အဆင့်မြှင့်တင် ခြင်းမှ တစ်ဆင့် တိုးတက်ပြောင်းလဲမှုကို စောင့်ကြည့်လေ့လာ၍ နောက်တစ်ကြိမ်ကျင်းမည့် ACC နှင့် Lambeth Conference သို့ပြန်လည် အစီရင်ခံတင်ပြရန် အင်္ဂလိကန်သဟာယ အတွင်းရေးမှူးချုပ်ကို တိုက်တွန်းနှိုးဆော်ပါသည်။

5 လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း

ဤနှိုးဆော်မှုကို ရရှိခြင်းနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းတွင်၊ ဤသဟာယ၏ နယ်နှင့် သာသနာနယ်တို့သည် ဥပမာ- သူတို့၏ ရေခဲမြေခံတွင် မည်သို့သော အဖွဲ့ငယ် ဖွဲ့စည်းမှုက အကောင်းဆုံး ဖြစ်မည်နည်း အသင်းတော်တည်ထောင်ရန် မည်သည်တို့က ဖြစ်နိုင်ခြေများ ဖြစ်သနည်း နှင့် ကျမ်းစာကျောင်းများ၊ ဓမ္မပညာကောလိပ်များနှင့် သင်ကြားရေး အစီအစဉ်များသည် ဘွဲ့ရသောတို့၌ ထိုအရာများ အမြဲတမ်း တည်ရှိနိုင် အောင် မည်သို့သော အတတ်ပညာများလိုအပ်သနည်း အစရှိသည်တို့ကို အတိအကျ သေချာစွာလုပ်ဆောင်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

အပြီးသတ်မှတ်စုများ

- i. ACC-16 Resolution 16.01
- ii. R. Jukko and J. Keum, *Moving in the Spirit*, Geneva: WCC 2019
- iii. *Evangelii Gaudium*, 2017